
 Protokoll 

Sida 16 (36)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 23 februari 2016 

 

§ 9 Svar på remiss av Läkemedelsverkets utredning  
”Restnoteringar av läkemedel” 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS dnr 110-55/2016 

 

Dnr 150-25/2016 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på  

            remissen av Läkemedelsverkets utredning ”Restnoteringar  

            av läkemedel”. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2016-01-26. 

Läkemedelsverket har fått i uppdrag av regeringen att fortsätta 

kartlägga omfattningen av restnoteringar av läkemedel utifrån en 

tidigare rapport den 18 december 2013. Kommunstyrelsen har 

remitterat Läkemedelsverkets utredning till bl.a. äldrenämnden för 

yttrande senast 2016-03-04. 

Äldreförvaltning ser svårigheter att lämna synpunkter på innehållet i 

rapporten som inte hanterar problematiken med restnoteringar utifrån 

en individnivå, utan fokuserar på hur information om restnoteringar 

på ett mer sytematiskt sätt kan göras tillgänglig för myndigheter, 

distributörer mm. 

Äldreförvaltningen föreslår därför att äldrenämnden överlämnar 

yttrandet utan eget ställningstagande.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 23 februari 2016 

 

§ 10 Svar på remiss av Motion 2015:76 av Yvonne Fernell-
Ingelström (M) om ökad uppkoppling av fiber i Micasas 
fastighetsbestånd  

Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS dnr 106-1648/2015 

Dnr 150-665/2015 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

  Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

 och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar  

 på remissen av motion 2015:76 av Yvonne Fernell-  

 Ingelström (M) om ökad uppkoppling av fiber i Micasas  

 fastighetsbestånd.  

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2016-01-08. 

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden och kommunstyrelsens 

pensionärsråd remitterat motion (2015:76) av Yvonne Fernell-

Ingelström (M) om ökad uppkoppling av fiber i Micasas 

fastighetsbestånd för yttrande senast 2016-02-29.  

Motionsställaren framför att Stockholms stad ska fortsätta att ligga i 

framkant och toppa listan när det gäller Ericsson Networked Society 

Index. Motionen föreslår att kommunfullmäktige uppdrar åt Micasa 

fastigheter AB att installera fiber i samtliga lägenheter i 

bostadsbeståndet och ta fram en tidsplan, som anger när resten av 

Micasas lägenhetsbestånd kan få tillgång till uppkoppling till 

fibernätet. 

 

Äldreförvaltningen delar motionens uppfattning om att det är viktigt 

med att installera fiber i fastigheterna. Äldreförvaltningen framför att 

Micasa redan aktivt arbetar med detta i enlighet med egen tidsplan 

för installation av fiber i Micasas fastigheter. Fiber är hittills byggda 

till ca 4000 boenden och enligt planen ska fiber vara installerat i 

resterande Micasas fastigheter senast år 2017. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut.  

 


